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OBEC RYNHOLEC 
nám. 1.máje 55, 27062 Rynholec 

Zápis z 6. veřejného zasedání zastupitelů obce Rynholec, 

konaného 15.6.2023 

Datum: 15.6.2023                  místo konání: Zasedací místnost nad restaurací „Asanka“ 

Počet přítomných občanů: 13 

Přítomní zastupitelé: J. Dyntar, K. Franc, L. Ondrůj, J. Houba, M. Dvořák, M. Drábek 

Omluvení zastupitelé: J. Roštínská 
 

Starosta obce, p. Jaromír Dyntar v 18:00 hodin zahájil veřejné zasedání, přivítal občany 

a seznámil je s programem, zapisovatelem i ověřovateli. 

Program:   

1. Kontrola usnesení  
2. VŘ – vyhodnocení nabídek na realizaci demolice bývalé jídelny a kuchyně MŠ 
3. Informace - kolaudace a přestěhování pošty a OÚ  
4. Demolice č.p. 129 ,zachování hraniční stěny č.p.129  
5. Územní plán – informace – schválení záměru pořízení Změny č.5 ÚP 
6. Schválení záměru – zaměření objektů bývalé pošty a celého objektu ASANKA 
7. Účetní uzávěrka MŠ  
8. Schválení závěrečného účtu Obce 
9. Schválení účetní závěrky Obce 
10. Digi-správa - schválení záměru pořízení SW pro tvorbu a administraci řízené obecní 

dokumentace 
11. Informace o záměru spol. LOCREA na vybudování FVE  v areálu „Armáda“ 
12. Odměny – předseda stavebního výboru 
13. Ustanovení Zemědělského výboru – volba členů a předsedy (návrh M. Dvořák) schválení výše 

odměny 
14. Využití objektů Asanka a Pošta – návrhy? 
15. Informace – LOM-Bílá cesta  
16. Smlouva EKOKOM - schválení 
17. Informace věcné břemeno ČEZ Distribuce 
18. Zřízení fondu oprav kanalizací 
19. Nabídky nájemné byty – schválení nájemců 
20. Výsadba zeleně firmou ARBOREA 
21. Žádost o finanční podporu - Svaz zdravotně postižených – Klub Nové Strašecí    
22. Zuzana Nováková – Výtvarný atelier – žádost o prominutí nájemného za 2 měsíce letních 

prázdnin 
23. S ohledem na narůstající velikost agendy (počet bodů s nutností řešení v krátkých termínech) 

po dohodě s panem starostou navrhujeme vyšší četnost VZZ (jednou za měsíc VZZ a jednou za 

měsíc PPZ )   

24. Rozpočtové opatření č.2/2023        

Jako zapisovatel navržen p. L. Ondrůj, ověřovatelé p. J. Houba a M. Dvořák 

               Pro – proti – zdržel se 

Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0    
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1. Kontrola usnesení: p. J.Houba 
a) Otevřená otázka z únorového VZZ - Kamerový systém v obci – odpovědný p. Franc 
p. Franc odpověděl, že v průběhu 14 dnů navštíví obec zástupce společnosti Security systems, 
který provede analýzu možností a stanoví další postup. p. Franc uvedl, že s ohledem na 
zasíťování obce skleněnými vlákny, by použití jednoho vlákna realizaci projektu výrazně 
zlevnilo.  
Z pléna zaznělo, že bylo v obci provedeno jen trubkování pro záfuk optiky, ale že optická vlákna 
jsou jen malé části obce a že se s tímto tedy nedá kalkulovat. 
b) Nezodpovězený dotaz z VZZ č. 4/2023 – měření prašnosti v obci – odpovědný p. Dyntar 
p. Dyntar odpověděl, že není problém do obce hygienu na měření pozvat, ale že v uplynulých 
dvou měsících, kdy vanul převážně severovýchodní vítr, mu měření nedávalo smysl. Pokud 
bude požadavek trvat, objedná se u nezávislé KHS v Ústí nad Labem provedení měření, které si 
ale obec bude muset platit. 
c) Nezodpovězený dotaz z VZZ č. 5/2023 – vyčistění cesty od ČOV směrem k areálu „Armáda“. 
p. Dyntar sdělil, že posekat a srovnat obecní pozemky není problém, ale že problém nastává na 
pozemcích mimo vlastnictví obce, kde je třeba provést jak sekání, tak terénní úpravy, případně 
i mýcení pro průjezd kočárků, kde bez souhlasu vlastníků nemůže uvedeným způsobem 
požadované úpravy řešit.  Bylo doporučeno vyvolat jednání s vlastníky – (zemědělský výbor). 
Z pléna dotaz, zda by dobře udržovaná cesta proti ulici u čističky končící u stojanu naučné 
stezky na levém břehu potoka nešla prodloužit až ke zmíněné hranici se silnicí 606, kde by 
navázala na prošlapanou cestu podle 606 a byl by tak zajištěný průjezd alespoň pro kola. 
 p. starosta sdělil, že v tom nevidí problém.  
 
 

2. VŘ – vyhodnocení nabídek na realizaci demolice bývalé jídelny a kuchyně MŠ – schválení 

uzavření Smlouvy o dílo s vítěznou společností 

p. Ondrůj informoval zastupitele o výsledku VŘ na realizaci demolice bývalé jídelny a kuchyně 

MŠ, kde komise pro otevírání obálek a hodnocení nabídek jako vítěze VŘ doporučila 

zastupitelům společnost KOSTKAstav s.r.o. s nabídkovou cenou 2 949 070,54 Kč bez DPH.  

VŘ se zúčastnily 4 společnosti a rozpětí cenových nabídek se pohybovalo mezi výše uvedenou 

nabídkou a   částkou  4 468 246,20 Kč bez DPH. Při splnění všech neopomenutelných podmínek 

byla nejnižší cena jediným kritériem. Smlouva bude platná po ukončení lhůty pro podání 

odvolání, nebo po vzdání se práva na odvolání všemi účastníky VŘ.  

Z pléna zazněly výhrady proti vítězné společnosti KOSTKAstav. p. Ondrůjem bylo sděleno, že 

nabídka splňovala všechny požadované náležitosti a není tím zákonný důvod pro její vyloučení. 

p. Drábek doplnil požadavek na zajištění každodenního stavebního dozoru. p. Ondrůj sdělil, že 

osloví zkušeného pracovníka ČVUT.   

p. starosta navrhl hlasování o přijetí návrhu komise. 

Pro – proti – zdržel se p. Jakub Houba     

Hlasování zastupitelů                     5    –   0    –    1         

p. starosta navrhl hlasování o uzavření smlouvy dle vítězné nabídky. 

Pro – proti – zdržel se p. Jakub Houba     

Hlasování zastupitelů                     5    –   0    –    1      
    

Usnesení č.1/6/2023: Zastupitelé obce schvalují uzavření smlouvy o dílo s vítězem 

výběrového řízení na realizaci VZMR „MŠ RYNHOLEC – Odstranění části stavby jídelny a 

kuchyně“, společností KOSTKAstav s.r.o. za cenu: 2.949.070,50 bez DPH. Zároveň zastupitelé 
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pověřují p. Lubomíra Ondrůje zasláním žádosti Obce Rynholec o vzdání se práva na odvolání 

ostatním, ve výběrovém řízení neúspěšným společnostem a zajištěním stavebního dozoru. 

     

3. Informace - kolaudace a přestěhování pošty a OÚ  

p. Dyntar informoval občany o tom, že objekt nového OÚ byl úspěšně zkolaudován k datu 
31.5.2023 a že dokončovací práce a odstranění závad nebránících užívání objektu úspěšně 
pokračuje. Informoval o průběhu stěhování OÚ a pobočky Pošty PARTNER, dále o úspěšném 
přenosu čísla popisného z původního OÚ na OÚ nový. Tím zůstává pro nový OÚ stejná 
korespondenční adresa jako u objektu původního. Objekt původního OÚ nese nově č.p.54.  
Z pléna dotaz na výšku výdejně-pracovního okénka pošty – proč je tak nízko.  
Odpověděl p. Ondrůj, že vybavení provozovny je ve standardech pošty, která je dodala v 
kompletní sestavě a výšku přepážky zdůvodnila nutností přístupu pro vozíčkáře, pro které je 
výška takto upravena. 
 
Zastupitelé berou na vědomí 

 

 
4. Demolice č.p. 129 / zachování hraniční stěny č.p.129  

 

p. starosta informoval o postupu přípravných a vyklízecích prací, provedených obecními 
pracovníky. Požádal o zahájení domluvených prací dobrovolný SDH Rynholec, který zajistí 
sejmutí střešní krytiny a rozebrání krovů. Následná demolice zdiva a uložení stavební suti bude 
pod dozorem statika provedena ve spolupráci s ČLUZ. Pokud stav stěny oddělující sousední 
pozemek bude staticky bezpečný, bude tato stěna smluvně a dlouhodobě převedena do správy 
a užívání majitelů přilehlé parcely. V opačném případě bude odstraněna. Případné ohrazení 
(oplocení) pozemků aktuálně není součástí žádné dohody.  
p. starosta informoval zastupitele o nutném zajištění bezpečnostní zóny v okolí č.p. 129 
v průběhu demoličních prací.  
p. Ondrůj doplnil, že sjednaný postup ušetří obci oproti předpokladu a aktuální tržní ceně 
téměř 3 miliony Kč. V souvislosti s úsporami informoval, že se ve spolupráci s panem starostou 
řeší způsob, jak obec zbavit povinnosti uhradit společnosti MSP Projekty dříve schválenou 
pohledávku ve výši 1,4 miliony Kč. Tuto úhradu by měla za obec provést pojišťovna, u které je 
obec pro takovéto případy pojištěna. Dosavadní průběh jednání s pojišťovnou nasvědčuje 
kladnému vyřízení.  

 
Zastupitelé berou na vědomí 

 

 
 

5. Územní plán – informace – schválení záměru pořízení Změny č.5 ÚP 
 
p.  starosta informoval přítomné o požadavcích krajského úřadu na výraznou úpravu 

rozvojových ploch plánovaných pro bytovou výstavbu a o velké časové náročnosti při jejich 

řešení. V návaznosti na potřebu řešit některé potřeby obce rychleji navrhl, aby důležité změny 

možného využití pozemků byly řešeny pořízením změny ÚP č.5 (úprava využití pozemků v okolí 

„Kravína“ umožňující variantně i případnou výstavbu bytového domu a vybudování příslušných 

inženýrských sítí. Projektové práce na zasíťování pozemků by mohly být zahájeny ještě 
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v průběhu letošního roku). p. starosta upozornil, že záměr sleduje především veřejné obecní 

cíle a pro urychlení projednání záměru bude minimalizován počet případných soukromých 

požadavků. p. Houba vznesl požadavek, aby změna zahrnula i direktivní výškové omezení 

staveb, technologií a konstrukcí budovaných na „Armádě“ Maximální výška je dosud 

definované jen vágně „po římsu“ a jen jako doporučující. Jako Zpracováním ÚP byla pověřena 

stávající smluvní společnost AVA-Agrourbanistický atelier PRAHA 6 zastoupený Ing. Zemanem 

Stanislavem a Ing. Arch. Dandovou Václavou.  

Pořizovatelem je Obecní úřad Rynholec v dané věci zastupovaný Bc, Pitrem Stanislavem DiS  

 

p. starosta navrhl hlasování o záměru pořízení Změny č.5 ÚP. 

Pro – proti – zdržel se      

Hlasování zastupitelů                     6    –   0    –    0         

Usnesení č.2/6/2023: Zastupitelé obce schvalují záměr pořízení Změny č.5 Územního plánu 
 
 
 

6. Záměr zaměření objektů bývalé pošty a celého objektu ASANKA 

p. Houba informoval přítomné o nezbytnosti pořízení chybějící provozní dokumentace 
k obecním objektům, aktuálně k objektům Pošta a vinárna ASANKA. K těmto objektům 
neexistuje téměř žádná dokumentace umožňující následnou projektovou práci.  
V souvislosti s hledáním možného využití objektů bude zaměření stavebních konstrukcí pro 
případnou úpravu či rekonstrukci objektů nezbytné. 
 
p. starosta informoval přítomné o tristním stavu dokumentace ke zmíněným objektům a navrhl 

hlasování o záměru Zaměření objektů bývalé pošty a celého objektu ASANKA 

Pro – proti – zdržel se      

Hlasování zastupitelů                     6    –   0    –    0         

Usnesení č.3/6/2023: Zastupitelé obce schvalují záměr Zaměření objektu bývalé pošty a celé 
budovy ASANKA 
 
 

7. Účetní uzávěrka MŠ  
 

p. Drábek informoval přítomné o tom, že Účetní uzávěrka MŠ visela na úřední desce a 
s odvoláním na vyjádření p. starosty o neshledání žádných nedostatků navrhl účetní uzávěrku 
MŠ schválit. 
Navrženo hlasování o Účetní uzávěrce MŠ za rok 2022 
    Pro – proti – zdržel se  

Hlasování zastupitelů                     5    –   0    –    1      zdržel se p. Drábek 
 

Usnesení č.4/5/2023: Zastupitelé schvalují účetní závěrku MŠ Rynholec za rok 2022. 
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8. Schválení závěrečného účtu Obce za rok 2022 
p. Drábek informoval občany o vyvěšení závěrečného účtu obce na obecních stránkách viz 
odkaz: rozpočet a finanční záležitosti - Elektronická úřední deska - Obecní úřad - Obec Rynholec i 
úřední desce a v souhrnné podobě rekapituloval finanční pohyby v obecním rozpočtu. 
p. Dyntar navrhl hlasování o schválení závěrečného účtu obce 

Pro – proti – zdržel se 

Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0      
 

Usnesení č.5/6/2023: Zastupitelé schvalují závěrečný účet hospodaření obce za rok 2022 s 
výhradou a přijali opatření k odstranění chyb. 
 
 
 

9. Schválení účetní závěrky Obce za rok 2022 
p. Dyntar navrhl hlasování o schválení účetní závěrky obce 

Pro – proti – zdržel se 

Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0      

 

Usnesení č.6/6/2023: Zastupitelé schvalují účetní závěrku obce za rok 2022. 
 
 
 

10. SW Digi - správa - schválení záměru pořízení SW pro tvorbu a administraci řízené obecní 
dokumentace 

 
p. Ondrůj informoval občany o pořízení Počítačového programu pro tvorbu a administraci 
řízené obecní dokumentace. Předpokládaným přínosem programu by měla být jednodušší a 
průkaznější orientace v dokumentech pro fungování obce.  
 
p. Dyntar navrhl hlasování o schválení Záměru pořízení SW pro tvorbu a administraci řízené 
obecní dokumentace 

              Pro – proti – zdržel se 
Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0      

 

Usnesení č.7/6/2023: Zastupitelé obce schvalují Záměru pořízení SW pro tvorbu a 

administraci řízené obecní dokumentace od SYSTEM-DIGITAL s.r.o. za cenu 19.900,-Kč/rok  

 

 

11. Informace o záměru spol. LOCREA na vybudování FVE  v areálu „Armáda“ 
 

p. Ondrůj informoval přítomné o záměru společnosti LOCREA vybudovat v areálu Armáda 
fotovoltaickou elektrárnu o výkonu cca 100kWp.  Dále sdělil, že stejným způsobem může dojít 
k postupnému rozebrání volného distribučního výkonu a že obec již nemusí mít šanci svůj 
záměr na vybudování velké FVE již realizovat. 
 

Zastupitelé berou na vědomí 

 

 

https://www.obecrynholec.cz/obecni-urad/elektronicka-uredni-deska/rozpocet-a-financni-zalezitosti/obec-zaverecny-ucet-ucetni-zaverka-2022-navrh.html?fbclid=IwAR2HvB6_sMf-52yf4q446o53Vn6sspBcuEERiNwfJSSf9hOXvR7F5ydavqg
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12. Odměny – předseda stavebního výboru 
p. Dyntar informoval zastupitele, že na minulém VZZ došlo k ustanovení Stavebního výboru a 
jmenování jeho předsedy, ale že nebyla stanovena a odsouhlasena výše jeho odměny. 
Tato se stanovuje od 1.7.2023 na částku 9.027,- Kč 
p. Dyntar navrhl hlasování o odměnách za člena zastupitelstva, předsedy kontrolního výboru a 
předsedy stavebního výboru v celkové výši 9.027,- Kč 
 

             Pro – proti – zdržel se 
Hlasování zastupitelů              5    –   0    –    1      zdržel se p. Houba    

 

Usnesení č.8/6/2023: Zastupitelé obce schvalují souhrnnou odměnu od 1.7.2023 pro  

p.  Houbu v celkové výši 9.027,-Kč 

 

13. Ustanovení Zemědělského výboru – volba členů a předsedy (návrh M. Dvořák) schválení výše 
odměny 
p. Dyntar informoval zastupitele, o potřebě řešení pozemkových záležitostí formou 
Zemědělského výboru a navrhl do funkce předsedy Zemědělského výboru p. Milana Dvořáka, 
kterého následně požádal o návrh členů výboru. Navrženi byli p. Robert Smolka a Jaroslav 
Prokeš.  Navržený předseda výboru i jeho členové nominaci přijali.  
Dotaz z pléna, jaká je náplň činnosti Zemědělského výboru?   p. Dyntar odpověděl, že je to 
vyřízení různých žádostí spojených s vytýčením, zaměřením, oddělením/sloučením pozemků.  
Dokončení odloženého řešení nájemních (pachtovních) smluv se Školním statkem Lány  apod. 
p. Dyntar navrhl hlasování navržených členech. 
 

             Pro – proti – zdržel se 
Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0       

 
p. Dyntar navrhl hlasování navrženém předsedovi stavebního výboru a jeho souhrnné odměně 
za výkon funkcí, člena zastupitelstva, člena sportovního výboru a předsedy zemědělského 
výboru od 1.7.2023 ve výši 8.426,- Kč. 
 

             Pro – proti – zdržel se 
Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0       
 

Usnesení č.9/6/2023: Zastupitelé obce schvalují členy i předsedu Zemědělského výboru a 

souhrnnou odměnu pro p. M. Dvořáka od 1.7.2023 ve výši 8.426,- Kč 

 
 

14. Využití objektů Asanka a Pošta  
p. starosta sdělil přítomným, že si je vědom příslibu vyvolání veřejné debaty o způsobu využití 
uvedených prostorů a zároveň odsoudil aktivity, které podpásovou, nefér formou útočily na 
jednoho ze zastupitelů jen proto, že veřejně sdělil svůj návrh a projevil názor.  
Následně seznámil přítomné se svým názorem na stav obecní infrastruktury, ve které obec 
zůstává  občanům dlužna. Uvedl, že v obci chybí kultivované místo pro setkávání občanů, kde 
by si v klidu a slušném prostředí mohli u kávy či skleničky pohovořit o běžných věcech a že dle 
získaných informací je prostor Vinárny ASANKA v aktuálním stavu pro daný účel nevhodný. 
K objektu Vinárny ASANKA sdělil, že by rád uvedl prostor do stavu reprezentujícího obec, kam 
by lidé chodili rádi a případně i ve větším počtu než dosud. Uvedl, že zamýšlená oprava Vinárny 
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ASANKA nebude spočívat jen ve výmalbě a výměně nábytku, že je to na výrazně větší 
rekonstrukci, výhledově zahrnující budovou jako celek.  
Nutnost rekonstrukce nastínil i v souvislosti s prostorem objektu pošty a knihovny. Nabídl ke 
zvážení možnost setkávání občanů právě v této budově. Uvedl, že je to na rozhodnutí všech. 
Následně p. Drábek přečetl dopis pracovnice obecní knihovny, ve kterém tato v hrubém obrysu 
představila záměr rozšíření dětského koutku knihovny právě do opuštěného prostoru pošty. 
Tento prostor by následně měl sloužit i pro přednášky a dětské výtvarné vyžití. Ke stejnému 
využití směřovala i podpisová akce představená jejím organizátorem. V prezentaci záměru 
zazněla informace o 217 získaných podpisech. 
Pan starosta poděkoval za projevenou občanskou aktivitu, ale sdělil, že obec teprve hledá 
formu, jak některé nápady dostat do povědomí občanů a jak zajistit případnou anketu. Z pléna 
zazněl dotaz, zda by anketa nešla zajistit prostřednictvím kulturního věstníku. Zajištěním této 
ankety byl pověřen p. Houba. 
V širší debatě padaly informace pro i proti záměru rozšíření či stěhování knihovny, informace o 
možných úskalích spojených se stěhováním. p. starosta sdělil, že všechno se dá řešit a že 
všechny akce před veřejnou anketou jsou předčasné.  Termín pro vypsání a vyhodnocení 
ankety byl stanoven na září 2023. 
Z pléna zazněl návrh občanky na úpravu parkovací plochy před bývalou poštou na chodník a 
následného zřízení nového přechodu pro pěší, který by bezpečným způsobem umožnil přechod 
dětí přes frekventovanou silnici a zjednodušil přístup dětí k autobusové zastávce. p. starosta 
návrh podpořil s odůvodněním, že snaha o zřízení nového přechodu pro pěší dříve troskotala 
právě na parkovišti před poštou, kam musela jezdit dodávková vozidla pošty. Chodník by tento 
zásadní problém odstranil.     
K debatě se připojil i bývalý zastupitel s názorem, že rozšíření knihovny není primárně 
koncipováno pro maminky, ale pro děti tedy spíše holčičky. Upozornil, že je v obci minimálně 
30 chlapců, kteří mají zájem o kopanou, ale není nikdo, kdo by se jim věnoval. Do debaty 
vstoupil p. Drábek, který slíbil, že se na věci pracuje. Později na upřesňující dotaz tazatelky 
z pléna p. Drábek odpověděl, že dětský oddíl zahájí činnost v létě, sezónu pak v měsíci září.  
 
Zastupitelé berou na vědomí 

 

15. Informace – LOM-Bílá cesta  
p. starosta sdělil přítomným, že slib ČLUZ zajistit Bílou cestu proti dalším sesuvům byl úspěšně 
splněn a že provedená opatření by měla zabránit opakování nebezpečné situace. Informoval i o 
souhlasu ČBÚ s následným snížením četnosti měření posunu hornin. 
 
Zastupitelé berou na vědomí 

 
 

16. Smlouva EKOKOM – schválení 
p. starosta informoval občany o účelu smlouvy (Zpětný výkup separovaných odpadů) a o 
důvodech její aktualizace (změna legislativy) Smlouva bude po podpisu vyvěšena na OÚD.  
p. Dyntar navrhl hlasování o schválení smlouvy s EKOKOM o zpětném výkupu odpadů. 
 

             Pro – proti – zdržel se 
Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0       

 
Usnesení č.10/6/2023: Zastupitelé obce schvalují uzavření smlouvy se společností EKOKOM 
o  zpětném výkupu odpadů. 
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17. Informace věcné břemeno ČEZ Distribuce 

p. Dyntar informoval občany o žádosti  ČEZ Distribuce o uzavření smlouvy na zřízení věcného 
břemene v ulici U Myslivny, které souvisí s prodloužením připojovacího vedení ČEZ Distribuce 
pro nově budovaný rodinný dům.  
p. Dyntar navrhl hlasování o schválení smlouvy s ČEZ Distribuce o uzavření smlouvy na zřízení 
věcného břemene v ulici U Myslivny. 

             Pro – proti – zdržel se 
Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0       

 
Usnesení č.11/6/2023: Zastupitelé obce schvalují uzavření smlouvy o zřízení věcného 
břemene ve prospěch ČEZ Distribuce. 
 
 

18. Zřízení fondu oprav kanalizací 
Pan starosta sdělil občanům legislativní důvody zřízení fondu oprav kanalizací  a následně 
navrhl hlasování o schválení záměru na zřízení fondu oprav kanalizací 
 

             Pro – proti – zdržel se 
Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0       

 
Usnesení č.12/6/2023: Zastupitelé obce schvalují záměr na zřízení fondu oprav kanalizací 
 

  
19. Nabídky nájemné byty – schválení nájemců 

p. Franc sdělil, že v nabídkovém řízení přišla jen jedna nabídka na pronájem bytu, a to ve výši 
19.000,-Kč/měsíčně. Doporučil zastupitelům uzavřít smlouvu s uchazečem a pokračovat 
v nabídkovém řízení za nezměněných podmínek.  
p. starosta navrhl hlasování o schválení nájemce a uzavření nájemní smlouvy s ním. 

             Pro – proti – zdržel se  
Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0       

 

Usnesení č.13/6/2023: Zastupitelé obce schvalují uzavření nájemní smlouvy na byt č.3  
s pí. E.H. za smluvní nájemní cenu ve výši 19.000,- Kč/měsíčně. Poplatky a energie nejsou 
součástí částky stanovené nájemní smlouvou.  
 
 

20. Výsadba zeleně firmou ARBOREA 
p. Franc informoval o rozsahu záměru na doplnění zeleně před obecním úřadem v nabídkové 
ceně  296.643,-Kč včetně DPH. p. starosta doplnil, že některé práce (část výsadby) budou 
provedeny až nastane vegetačně příznivější období (až poleví horko a sucho).  
Doplněno dotazem z pléna, zda uvedená částka zahrnuje i plochu za OÚ od zastávky autobusu 
dále. Odpověděl p. starosta, že tato plocha v ceně zahrnuta není a bude řešena samostatně. 
 

p. starosta navrhl hlasování o schválení záměru na doplnění zeleně před obecním úřadem. 
             Pro – proti – zdržel se  

Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0       
 
Usnesení č.14/6/2023: Zastupitelé obce schvalují záměr doplnění zeleně před obecním 
úřadem v uvedeném rozsahu a ceně 296.643,- Kč včetně DPH 
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21. Žádost o finanční podporu - Svaz zdravotně postižených – Klub Nové Strašecí    
p. starosta seznámil občany s žádostí Svazu a počtem jeho klientů pocházejících z Rynholce. 
Následně navrhl částku pro podporu ve výši 15.000,-Kč.  
p. starosta navrhl hlasování o schválení výše podpory Svazu zdravotně postižených – Klub Nové 
Strašecí. 

             Pro – proti – zdržel se  
Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0       

 
Usnesení č.15/6/2023: Zastupitelé obce schvalují pro podporu Svazu zdravotně postižených 
– Klub Nové Strašecí  částku ve výši 15.000,- Kč. 
 
 

22. Zuzana Nováková – Výtvarný atelier – žádost o prominutí nájemného za 2 měsíce letních 
prázdnin 
p. starosta přečetl žádost a navrhl hlasování o schválení prominutí nájemného za 2 letní 
prázdninové měsíce v celkové výši 2.964,50 Kč 
 
            Pro – proti – zdržel se  

Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0       
 
Usnesení č.16/6/2023: Zastupitelé obce schvalují prominutí nájemného Výtvarnému atelieru 
za 2 měsíce letních prázdnin v celkové výši 2.964,50 Kč 
 
 
 

23. Rozpočtové opatření č.2/2023 
p. Drábek představil důvody i rozsah rozpočtových opatření vyvolaných navýšení nákladů 
souvisejících hlavně s pořízením drobného nemovitého majetku pro vybavení nového OÚ 
p. Dyntar navrhl hlasování o schválení rozpočtové změny č.2/2023 

Pro – proti – zdržel se 

Hlasování zastupitelů              6    –   0    –    0      

 

Usnesení č.17/6/2023: Zastupitelé obce schvalují rozpočtovou změnu č.2/2023 

 

 

24. Návrh změny četnosti VZZ  

p. Dyntar vysvětlil důvody vedoucí k úvahám a návrhu na zvýšení četnosti VZZ. Důvodem je 

narůstající agenda OÚ a nutnost organizovat mimořádná VZZ, což mnohdy narušuje soukromé 

plány zastupitelů. Představil záměr zachovat intervaly pracovních porad zastupitelů a vždy po 

jedné, maximálně dvou poradách pak za dalších 14 dnů uspořádat VZZ. Termíny VZZ budou 

jako dosud oznamovány formou rozesílaných pozvánek. V případě, že nebude důvod svolávat 

VZZ, nebude pozvánka odesílána. 

p. Houba oznámil, že nejbližší termín standardního VZZ by byl po letních prázdninách až 
22.9.2023. 
 
Zastupitelé berou na vědomí 
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25. Různé 

 
a.) Z pléna: Nemohla by obec přispívat na činnost dívčího aerobiku? 

Odpověděl p. Drábek, že dívčí aerobik je zastřešen SDH Rynholec, který již na tuto činnost 
dotační prostředky čerpá. 
 

b.) Z pléna: Poděkování obecním zaměstnancům za včasnou likvidaci náletových keřů křídlatky 
v prostorách parku a dotaz na nezlikvidované tlející hromádky posekané trávy na travnatém 
trojúhelníku v křižovatce ulic Hornická a U Mlýna.  
Odpověděl p. starosta, že situaci prošetří a že se následně pokusí zajistit studii koncepčního 
řešení celé uvedené plochy, která po odstranění suchých stromů byla dlouhodobě opomíjena.  
 

c.) Z pléna: dotaz na termín aktualizace provozního řádu MFA Baník Rynholec 
Odpověděl p. Drábek, že v nejbližší době, že návrh je v dokončovací fázi. Tazatel dopřesnil, že 
stávající provozní řád je často porušován a mnohá ustanovení nejsou reálná. p. Drábek se 
pokusil oponovat a vysvětlit diskutované rozpory.  Slíbil, že aktualizovaný provozní řád MFA 
Baník Rynholec předloží na příštím veřejném zasedání. 

 

d.) Z pléna: dotaz na záměry s „Nádržkou“ 
Starosta odpověděl, že je dohoda s SDH na vyčištění nádržky. Proběhla debata o tom, zda 
nádržku z ekonomických důvodů necháme natéct z původního zdroje, nebo napustíme 
z vodovodního řádu. Diskusi uzavřel starosta prohlášením že 2/3 objemu napustíme z 
vodovodního řádu, aby se měla děcka kde v létě ochladit. Zbytek vodního objemu „Nádržky“ 
necháme na přírodních zdrojích. 

 

e.) Z pléna: dotaz na možnost instalace lavičky nad viadukt 
Odpověděl p. starosta, že se budou  pořizovat lavičky minimálně dvě, jedna nad viadukt a 
druhá k novému OÚ 

 

f.) Z pléna: dotaz na prostor k vyvěšování parte  
Odpověděl p. starosta, že se uvažuje o využití původních skříněk pro vyvěšování úředních 
dokumentů 

 

g.) Z pléna: Informace o neutěšeném stavu obecních autobusových zastávek 
Odpověděl p. starosta, že pokud to půjde a bude to dávat smysl, pokusíme se nedostatky 
odstranit, pokud to nepůjde zvážíme pořízení zastávek nových. 
 

 
 

Pan starosta poděkoval přítomným za účast a 6. veřejné zasedání zastupitelstva ukončil 15.6.2023 v 

19:32 
 

Zapisovatel:   Lubomír Ondrůj  ………………………………………… 

Ověřovatelé:   Jakub Houba  ………………………………………… 

    Milan Dvořák  ………………………………………… 

 

Starosta obce:   Jaromír Dyntar  ………………………………………… 


